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Interpelacja w sprawie zmian przy skrzyżowaniu ulic: Akademicka -
Radziszewskiego. 

(J�n�duży ruc2� oraf t:1�� ;rudentów i
pracowników lubelskich uczelni - KUL, UMCS i UP proszę o wprowadzenie poniższych zmian w 

rejonie przedmiotowego skrzyżowania: 

1. wprowadzić zmianę organizacji ruchu poprzez ustawienie 1 słupka na środku chodnika

stanowiącego dojście od strony wschodniej do przejścia dla pieszych przez ul. Akademicką

położonego po południowej stronie skrzyżowania z ul. Radziszewskiego.

Od wielu lat poważnym zagrożeniem i problemem dla pieszych pozostają auta zastawiające chodnik 

przed budynkiem Domu Nauczyciela i manewrujące po nim. W celu likwidacji tego procederu w

ubiegłym roku dostawiono 1 słupek na przejściu od strony ul. Radziszewskiego oraz kilka słupków 

od strony ul. Skłodowskiej-Curie. Niestety aktualnie kierowcy wjeżdżają na ten chodnik przez 

wskazane przeze mnie przejście przez ul. Akademicką i manewrując powodują jeszcze większe 

zagrożenie ,dla pieszych. Konieczne jest więc zablokowanie również tego -= ostatniego „ wjazdu". 

Zadanie co nie będzie kosztowne, gdyż z uwagi na szerokość chodnika wystarczy tu ustawienie 1 szt. 

słupka. Należy podkreślić, że Urząd Miasta Lublin już wcześniej potwierdził zagrożenie dla 

pieszych, czego efektem był montaż wspomnianych przeze mnie słupków w roku poprzednim. 

2. zdemontować stare szpecące metalowe barierki znajdujące się na trawniku w pasie drogowym ul.

Radziszewskiego po wschodniej stronie skrzyżowania z ul. Akademicką

Wskazane na poniższym zdjęciu z Google Mops znajdujące się po obu stronach przejścia dla 

pieszych przez ul. Radziszewskiego po wschodniej stronie skrzyżowania z ul. Akademicką barierki 

są bardzo stare i skorodowane - swoim wyglądem nijak nie przystają już do dzisiejszych czasów.

Ponadto pomimo znajdowania się bezpośrednio przy jezdni - w pasie drogowym nie są ujęte w

zatwierdzonym projekcie stałej organizacji ruchu. W związku z powyższym proszę o demontaż 

zaznaczonych poniżej wygrodzeń. 
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3. w porozumieniu ze Spółką PGE Dystrybucja S. A. RE Lublin-Miasto Uako właściciela tej

infrastruktury oświetleniowej) zamienić miejscami oprawy oświetleniowe (zarówno od strony 

jezdni, jak i chodnika) na latarniach nr 2 i nr 3 przy ul. Akademickiej - tak "żeby na latami nr 3 były 

zamontowane oprawy typu LED ( emitujące światło barwy białej), a na latarni nr 2 oprawy sodowe 

(emitujące światło barwy pomarańczowej). 

Wskazane zmiany w oświetleniu pozwolą dobrze zaakcentować w godzinach wieczorno-nocnych 

przejście dla pieszych przez ul. Akademicką za skrzyżowaniem z ul. Skłodowskiej-Curie i w efekcie 

będą stanowić jego doświetlenie dzięki zmianie barwy światła. To ważne, gdyż jest to miejsce, w 

którym kierowcy jadący od strony Al. Racławickich rozpędzają się już za skrzyżowaniem z ul. 

Radziszewskiego. Nadmieniam, że taka zmiana jest tylko kwestią decyzji po stronie ZDiM, gdyż z 

uwagi na kwestie własnościowe w przypadku akceptacji mogłyby zostać wykonane przez PGE 

Dystrybucja S. A na koszt Spółki w ramach prac konserwacyjnych. 

4. powiększyć misy wokół drzew stojących po obu stronach przejścia dla pieszych przez

ul Radziszewskiego po wschodniej stronie skrzyżowania z ul. Akademicką - w obu przypadkach 

proponuję rozbrukowanie nawierzchni z kostki do krawężnika drogowego (od strony jezdni - piesi i 

tak omijają wysokość drzewa) oraz po 50 cm z każdej pozostałej strony. 

Aktualnie drzewa te mają bardzo małe misy w stosunku do swoich rozmiarów co zagraża ich 

dalszemu prawidłowemu funkcjonowaniu. Zmiany te nie będą problematyczne dla pieszych, którzy i 

tak od lat omijają tu drzewa, a obejścia mają wystarczającą szerokość, jednocześnie znacznie 

poprawią się warunki do prawidłowego funkcjonowania drzew - m. in. napowietrzenia systemu 

korzeniowego czy poboru wody. 

W odpowiedzi proszę o przekazanie mi konkretnych informacji - dot. podjętych 

decyzji we wszystkich 4 poruszonych sprawach, wraz ze wskazaniem terminu ich realizacji w 

terenie. 
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